
 
DAG Comité - 09/01/23 
Aanwezig: Lieven, John, Dirk, Antoine, Ad, Piet 
Verontschuldigd: Filip 
Ten Huize van John: dank aan Mieke en John voor de heerlijke maaltijd 
 
De volgende punten werden besproken: 

• Toneelvoorstelling Hugo Simons 
o Voorlopige opbrengst is 5000 Euro, maar daar zal nog een betaling voor Sabam 

moeten bijkomen dus de opbrengst zal lager liggen 
o We nodigen Hugo uit voor een van de volgende SV (Actie: John/Lieven) 

 
•  Stand van de rekeningen:  

o ZR: 8,23 
o SR: 6.683,36 

• Bespsreking 

o John geeft aan dat hij dit werkjaar nog voorzitter DAG is, maar dat hij reeds 
aangegeven heeft dat hij dit volgend werkjaar niet meer wenst te doen. John ziet een 
opvolger in Antoine, die het zal overwegen. 

o John werd op de voorstelling van Hugo aangesproken door Paul De Smet, de 
voorzitter van AKABE,  om verdere ondersteuning door FOCL te bekomen voor de 
bouw van hun lokalen.  

§ Beslissing: we ondersteunen maar gedurende enkele jaren en zullen dit dus 
niet doen.  

§ Actie: John zal wel met hen contact opnemen om te laten weten dat we als 
club in natura willen bijdragen door bijv. lokalen met de club te schilderen. 
Is intussen gebeurd. 

o De cheque voor De Bakermat (2500 Euro) werd overhandigd op 22/12, samen met de 
andere deelnemende clubs (Kiwanis Artemis, Kiwanis Oud-Heverlee). We zijn 
daarmee in de pers verschenen (oa. HLN, Nieuwsblad en de  Zondagskrant) dankzij 
een mooi persbericht van Ad. 

o Op de 1000ste SV werd ook 2500 Euro bevestigd voor Oekraïne, maar tot op heden is 
er nog geen concreet voorstel hiervoor gekomen van Fried Van Craen en werd dus het 
geld nog niet overgemaakt.  

§ Actie: Dirk neemt opnieuw contact op 
o De samenwerking met andere clubs (vaderdag actie) wordt als positief ervaren. We 

zouden dit in de toekomst nog meer kunnen doen. Weliswaar is hun bijdrage beperkt, 
omdat hun hoofdfocus bij hun eigen acties ligt. 

o Onze verkoop-acties of toneel Reynaert draaien vooral op bijdragen van de clubleden. 
De beperkte winst per pakket/kaart staat niet in verhouding tot de kost of inspanning 
die dit meebrengt.  
Vandaar wensen we dergelijke acties voorlopig niet meer te doen en is het beter om de 
bijdrage die vanaf dit werkjaar werd ingevoerd, aan te spreken voor DAG.  

o Verdere DAG werking dit werkjaar: we doen voorlopig geen andere activiteiten meer, 
maar er zal naar volgend werkjaar toegewerkt worden. Wel zullen alle leden 
opgeroepen worden om deel te nemen aan de Dag van de Zoo in Planckendael op 
zaterdag 3 juni. 

o DAG volgend werkjaar 
§ Doe-activiteiten (bijv. Akabe, iets met Zorgcirkel Jongdementie of De 

Wingerd, etc). Actie: John polst hen 



§ Een mogelijkheid is een optreden van een koor of klein muziekgezelschap in 
een kerk, zodat de kosten beperkt zijn en er een 200-tal kaarten kunnen 
verkocht worden aan democratische prijs. 

§ Actie: Antoine heeft hiervan voorbeelden (markant, Abdij van het Park) en 
zal dit verder met John bekijken 

• John werd gepolst door Kiwanis Oud-Heverlee om naar hun club over te stappen. Hij ziet daar 
een dynamische groep van ondernemers, maar zijn hart blijft bij de vrienden van FOCL 
liggen. Wel is het belangrijk om terug de 'schwung' in onze club te brengen. In dat kader 
werden volgende punten besproken. 

• Het aantrekken van nieuwe leden is niet evident, maar wel noodzakelijk voor het overleven 
van de club (momenteel 14 gewone leden, 1 lid in verlof, 2 senior leden). Daarbij worden 
volgende belemmeringen ervaren: aantal vergaderingen, kost voor een clublid dat enkel maar 
toeneemt (prijsverhogingen horeca).  

• Om aan bovenstaande tegemoet te komen, zal volgend voorstel op de SV van 06/02 (wordt 
BV, geen spreker) besproken worden, zodat Ad hiermee kan rekening houden bij de 
voorbereiding van het volgende werkjaar: 

o Beperken van het aantal vergaderingen tot bijv. 1 per maand, dus 10-tal gewone SV's.  
§ Actie: Piet checkt of dit een probleem is voor de statuten van de FOI 

(ondertussen geverifieerd: statuten vermelden minimum van 1 vergadering 
per maand, dus geen probleem om dit te doen) 

o Daarnaast regelmatig andere activiteiten 'buitenshuis': museumbezoek, opera, voetbal 
OHL, etc. De bedoeling is dat elk clublid hieraan meewerkt en iets voorstelt/uitwerkt.  

o Eventueel de vergaderingen opstellen voor de dames, zodat we ook minder problemen 
hebben om aan een minimaal aantal aanwezigen te komen voor het restaurant. 

o We hebben ook gesproken over de mogelijkheid om een pure vriendenclub te worden 
en geen service club meer te zijn, dwz zonder deel uit te maken van FOI en zonder 
DAG. Maar voorlopig geven we bovenstaande een kans. 

o We hebben nog geen nieuw prijsvoorstel van De Jacht gekregen. Mogelijk moeten we 
op termijn op zoek naar een nieuwe plaats. Het probleem daarbij is dat er op maandag 
in Leuven zeer weinig restaurants open zijn en dat er vaak een minimum aantal 
aanwezigen gevraagd wordt om voor hen rendabel te zijn (bijv. 20 - 25 personen). 
Staat de club open om op een andere dag te vergaderen ? Mogelijk wel, maar het zal 
moeilijk zijn om een dag te vinden, vermits iedereen zich nu zo georganiseerd heeft. 
Mogelijk is dit minder een probleem als het voldoende op voorhand zo ingepland 
wordt. 

 


